
FormaV is a technology designed to promote women’s health and can be paired with Kegel exercises, which tighten the pelvic floor to increase 

muscle tone. FormaV is a comfortable treatment that provides uniform RF heating of the internal vaginal tissue and external vulvar laxity and/or 

labial hypertrophy.

•	 Non-invasive treatment that is versatile and provides customisable solutions for patients:

•	 Comfortable treatment providing uniform deep heating for tissue remodelling.

•	 Indicated for improvement in muscle tone and blood flow.

•	 Used internally and externally, showing quick results with continued improvements over time. 

FORMA VFormaV 是一种旨在促进女性健康的技术，可以与凯格尔锻炼相结合，通过紧缩盆底肌肉来增加肌肉紧致度。FormaV是一

种舒适的治疗，可以对内部阴道组织和外部外阴松弛和/或阴唇肥大进行均匀的射频加热。这是一种非侵入性治疗，具有多功能性，

并为患者提供可定制的解决方案：

•	 舒适的治疗，提供均匀的深层加热，以进行组织重塑。

•	 适用于改善肌肉紧致度和血液流动。

•	 内外部均可使用，显示快速效果，并随着时间的推移持续改善。主动温度监控和控制能量切断确保最佳舒适度。


